



Paraît le lundi matin

Published every Monday  
morning

Abonnements \$2 par an  
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance  
Payable in advance

MUNICIPAL  
**Gazette**  
MUNICIPALE  
DE—OF  
**Montreal**

Organe officiel de la Corporation  
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation  
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se—  
rapportant aux annonces ou aux  
abonnements devront être adres—  
sées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”  
Bureau de Poste: 299 ou  
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

—Toutes communications se—  
rapportant à la rédaction devront  
être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”  
Hôtel de Ville, — Montréal.

—All communications relative—  
to advertisements or subscriptions  
should be addressed simply as  
follows :

“The Municipal Gazette”  
Post Office Box: 299 or 42  
Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the  
editorial part of the paper should  
be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”  
City Hall, — Montreal.  
TELEPHONE MAIN 4240

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Procès Verbal de l'assemblée du 9 décembre  
(séance de l'avant-midi).

Sont présents: MM. Wanklyn, Ainey et Dupuis.

1.—Soumis un extrait des minutes de la Commission Spéciale chargée de préparer les bases d'arrangement entre la Cité et la Compagnie des tramways de Montréal, assemblée du 30 novembre, 1910, résolution à l'effet de demander au Bureau des Commissaires s'il a quelques suggestions à faire à cette Commission, pour l'amélioration du service des tramways dans la Cité.

Résolu: De faire rapport, informant la dite Commission Spéciale que ce Bureau réitère son rapport présenté au Conseil, à l'effet d'ordonner des nouvelles routes à la dite Compagnie de tramways, moins l'item recommandant la route de la rue Dorchester, vu la requête en opposition à cette route, présentée par les propriétaires intéressés de la dite rue.

2.—Soumis un extrait des minutes du Conseil, séance du 5 décembre, motion de l'échevin Robinson.

Résolu: Vu que plusieurs séances de comités ont lieu le soir à l'Hôtel de Ville, que le Bureau des Commissaires soit prié de payer une rémunération convenable aux employés qui sont obligés de travailler à l'Hôtel de Ville durant ces soirées, et que toute règle du Conseil, incompatible avec cette résolution, soit suspendue.

A l'étude.

3.—Soumis un extrait des minutes du Conseil, séance du 28 novembre, 1910, sur résolution à l'effet de prier le Bureau des Commissaires de déposer devant le Conseil l'exposé budgétaire ou appropriations pour l'année prochaine, le ou avant le 15 décembre courant.

A l'étude.

4.—Soumis le rapport de l'Avocat en Chef de la Cité, re compte de M. W. G. Cruikshank, avocat, pour services professionnels rendus à la Ville Notre-Dame de Grâce.

Déposé sur la table en attendant le règlement du compte de Maître Sullivan.

5.—Le Secrétaire fait rapport au Bureau qu'il a rencontré M. L. A. Rivet, député, et que ce dernier l'a informé des bonnes dispositions du Gouvernement envers la Cité concernant la demande qui a été faite par le Bureau des Commissaires au Gouvernement de céder une certaine propriété sur la rue Mill, pour y construire un poste de pompiers, et qu'il lui a suggéré de faire application au Gouvernement, réitérant sa demande et indiquant lequel des terrains la Cité désire avoir, pour y bâtir telle station.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of Meeting held on the 9th December (a.m.).

Present. Messrs. Wanklyn, Ainey and Dupuis.

1.—Submitted an extract from the minutes of the Special Committee appointed to determine the basis of an agreement between the City and the Montreal Street Railway Co., meeting held on the 30th November, 1910, resolution asking the Board of Commissioners if they had any suggestions to make to this Committee, as to the improvement of the car service in the City.

Resolved: To report, informing the said Special Committee that this Board reaffirms its report submitted to Council, ordering the said Company to establish new lines, except as to the item recommending the Dorchester street line, in view of the petition opposing said line, which was submitted by interested proprietors on said street.

2.—Submitted an extract from the Minutes of Council, meeting held the 5th December, motion of Ald. L. A. Lapointe, seconded by Ald. Robinson, whereby it was

Resolved: That, inasmuch as several committee meetings are held in the evening, at the City Hall, the Board of Commissioners be requested to pay suitable remuneration to the employees who are obliged to work at the City Hall on such evenings, and that any rule of Council incompatible with this resolution be suspended.

Under consideration.

3.—Submitted an extract from the Minutes of Council, meeting of the 28th November, 1910, anent a resolution requesting the Board of Commissioners to submit before the Council the statement of appropriations required for next year, on or before the 15th of December instant.

Under consideration

4.—Submitted the report of the Chief City Attorney re account from Mr. W. G. Cruikshank, advocate, for professional services rendered to the town of Notre-Dame de Grâce.

Laid on the table until Mr. Sullivan's account has been settled.

5.—The Secretary reported to the Board that he had met Mr. L. A. Rivet, Member of Parliament, and that the latter had informed him that the Government was well disposed towards the City as regards the request made by the Board of Commissioners to the Government to cede a certain property on Mill street, for the erection of a fire-station. Mr. Rivet suggested that the City again apply to the Government indicating the land the City desires to have for the erection of said station.